
Протокол №8 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

 

12 квітня 2023 року                                                                              м. Конотоп 

 

Присутні: 16 

Голова студентського парламенту коледжу – Єлизавета Яцун 

Заступник голови студентської ради – Анастасія Москаленко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: - 2 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Доповідь керівника наукового сектору щодо виконаної роботи та плани на 

майбутнє. 

2. Підготовка до Ярмарки українських традицій до Всесвітнього дня 

вишиванки. 

3. Підготовка до Дня зустрічі випускників. 

4. Підготовка до відкриття арт-терапевтичного простору «КРИЛА» 

5. Підготовка та проведення акції «ЧИСТЕ ДОВКІЛЛЯ». 

1.  Доповідь керівника наукового сектору щодо виконаної роботи та 

плани на майбутнє. 

СЛУХАЛИ: керівника наукового сектору, Дар’ю Харченко, яка інформував 

присутніх: 

-   залучаємо студентську молодь до науково – дослідницької роботи; 

- провели онлайн – опитування, щодо бажаючих займатися науково – 

дослідницькою роботою; 



-  допомагаємо в організації та проведенні наукових конференцій в нашому 

закладі. 

УХВАЛИЛИ: науковому сектору продовжити свою діяльність, залучати 

якомога більше студентів, які в майбутньому зможуть брати участь в наукових 

конференціях міста та області, а також виявляти обдарованих студентів по науці 

для написання наукових робіт.  

2. Підготовка до Ярмарки українських традицій до Всесвітнього 

дня вишиванки. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради Єлизавету Яцун, яка повідомила 

присутніх, що в цьому році плануємо повернутись до традиції проведення 

Ярмарки українських традицій. Традиційно кожна група готує українські 

страви, оформляє стіл в українському стилі та продає все на ярмарку.  

ВИСТУПИЛИ: член культурно-масового сектору Дмитро Сологуб, який 

наголосив, що всі зібрані кошти будуть передані на потреби ЗСУ. 

УХВАЛИЛИ: активу студентської ради провести організаційні збори старост 

груп, всіляко посприяти виховному відділу в підготовці заходу. Культурно-

масовому сектору забезпечити підготовку української сценки на свято. 

3. Підготовка до Дня зустрічі випускників. 

СЛУХАЛИ: керівника культурно – масового сектору, Анну Рубан, яка 

повідомила, що в цьому році Зустріч випускників проведемо в онлайн та 

офлайн форматі, спробуємо повернути традицію зустрічі з навчальним 

закладом.  

ВИСТУПИЛИ: заступник директора з НВР Ольга Мельник, яка зауважила, що 

традиційну зустріч в коледжі плануємо проводити не знаючи скільки буде 

випускників, адже в країні війна і не кожен зможе бути присутнім.  

УХВАЛИЛИ: інформаційному сектору долучитись до підготовки онлайн 

зустрічі. Активу студентської ради коледжу разом з виховним відділом 

розпочати підготовку до офлайн Зустрічі випускників минулих років. 




